

Call For Master's and Ph.D. Students Supervisors

In an effort to open a channel for contributions of Algerian Scholars and Competencies Abroad, we are inviting those interested to co-supervising Master's and Ph.D. students in Algeria to provide us with the following information:

- Full Name:
- Institutions:
- Specialty:
- Domain of Co-Supervision:
- Title of Proposed Master/Ph.D. Research project (if any)
- Copy of your CV

We will advertise your details among the different Algerian Universities and Research Institutions to connect with potential students. Please email this information to

admin@algeriansca-dz.org

دعوة للمشرفين على طلاب رسائل الماجستير والدكتوراه

لتسهيل مساهمة العلماء والكفاءات الجزائرية بالخارج، ندعو المهتمين بالمشاركة في الإشراف على طلاب الماجستير والدكتوراه في الجزائر أن يرسلوا لنا ما يلي:

- الاسم الكامل:
 - المؤسسة:
 - تخصص:
 - مجال الإشراف المشترك:
 - عنوان المشروع البحثي المقترح للماجستير والدكتوراه إن وجد:
 - نسخة من سيرتك الذاتية
- سنقوم بالإعلان عن التفاصيل الخاصة بك بين الجامعات الجزائرية المختلفة / مؤسسات البحث لتحديد هوية الطلاب.

يرجى إرسال المعلومات بالبريد الإلكتروني إلى

admin@algeriansca-dz.org

Webinars on Advanced Science & Technology Call for Instructors

The members of Algerian Scholars and Competencies Abroad (ASCA) Platform are pleased to announce the launch of a series of webinars in all fields of Science and Technology. These webinars will take place on Saturdays from 7:00 p.m. to 8:00 p.m, Algerian time, from **November 15, 2023, to January 31, 2024**, and are intended for doctoral students, young researchers and professionals in the socio-economic sector. The ASCA platform is launching a call and inviting Algerian members of the scientific community residing abroad to contribute to this event. This call is open to any Algerian working in the academic, research or business environment and having expertise in the fields of Science and Technology. Experience in teaching or course design is a valuable asset.

Each webinar is scheduled for 60 minutes (**45 minutes for the presentation + 15 minutes for the questions/discussion**).

If you are interested in contributing as an instructor, we invite you to send your proposal to the address **admin@algeriansca-dz.org**. Your proposal should include:

- Title of the presentation
- Surname, first name, full affiliation, and email address
- Abstract of the presentation in Arabic, English, or French
- A short biography

The deadline for submitting proposals is **October 28, 2023**. You may submit more than one presentation.

ندوات عبر الإنترنت في العلوم والتكنولوجيا المتقدمة

دعوة للمدرّبين

يسر أعضاء منصة العلماء الجزائريين والكفاءات بالخارج (ASCA) الإعلان عن إطلاق سلسلة من الندوات عبر الإنترنت في جميع مجالات العلوم والتكنولوجيا والتي ستقام يوم السبت من الساعة 7:00 مساءً وحتى 8:00 مساءً بتوقيت الجزائر. من **15 نوفمبر 2023 إلى 31 جانفي 2024** لطلاب الدكتوراه والباحثين الشباب والمهنيين في القطاع الاجتماعي والاقتصادي.

منصة ASCA تطلق دعوة وتدعو أعضاء المجتمع العلمي الجزائري المقيمين بالخارج للمساهمة في هذا الحدث. هذه الدعوة مفتوحة لأي جزائري يعمل في المجال الأكاديمي أو البحثي أو بيئة الأعمال ولديه خبرة في مجالات العلوم والتكنولوجيا. تعد الخبرة في التدريس أو تصميم الدورات رصيّدًا قويًا.

تمت جدولة كل ندوة عبر الويب لمدة 60 دقيقة (**45 دقيقة عرض + 15 دقيقة أسئلة / مناقشة**).

إذا كنت مهتمًا بالمساهمة كمدرس، فنحن ندعوك لإرسال اقتراحك إلى العنوان **admin@algeriansca-dz.org** والذي يحتوي على:

- عنوان العرض
- اللقب والاسم والانتماء الكامل وعنوان البريد الإلكتروني
- ملخص العرض باللغة العربية أو الإنجليزية أو الفرنسية
- قائمة الكلمات الرئيسية
- سيرة ذاتية قصيرة
- موافقتك (أو عدم موافقتك) على بث فيديو العرض على الشبكات الاجتماعية.

الموعد النهائي لإرسال العروض: **28 أكتوبر 2023** ويمكن تقديم أكثر من عرض.